
Monitoimitilan ylläpitosiivous 

 
Maanantai, keskiviikko ja 

perjantai 

 
 Täydennä käsipyyhe-paperit 

(myös saippua) 

 

HUOM! Puhtain käsin, ilman 

käsineitä 

 

 Pyyhi taso- ja kosketuspinnat 

(piano pyyhitään kuivalla 

pyyhkeellä) 

 

 Pyyhi peilit tarvittaessa 

 

 Pese käsienpesuallas  

 

 Pyyhi lattia tai puhdista 

yhdistelmäkoneella 

 

Tiistai ja torstai  

 
 Tarkasta yleisilme  

 Moppaa lattia kuivalla mopilla 

 

 

 

 
käsipyyhepaperi  
 

 

 

 
 

 

piano 
 

 

 

 

 

 
peili 

 

 

 

 

 

 

 

Siivoa varastot 1 x kk:ssa 

(kuukauden  1. viikko)

 

  


